

Fiyat Teklif Talebi / Request for Quotation / طلب عرض السعر					
.Rehabilitation works at all stations / أعمال إعادة التأهيل في جميع المحطات. -4					
project / proje المشروع		Supporting the return of the displaced people through rehabilitation of water stations and networks			
رمز الطلب Order Ref	AHF-Procurement -2023-31	Date / Tarih / التاريخ	proje numarası / project number / رقم المشروع	AHF-23045 - CBPF-TUR-23-R-NGO-26927	
Supplier's Information / Tedarikçinin Bilgileri معلومات المورد			Recipient Information / QUOTATION Recipient معلومات العرض		
Commercial Name / Ticari Ad / الاسم التجاري		Return Quotation / مستلم العرض / to/Teklifin Teslimi			
Contact Person / İrtibat Kişisi / شخص التواصل		E-mail / E-posta / البريد			
E-mail / E-posta / البريد الإلكتروني		Mobile / GSM / موبایل			
Mobile / GSM / موبایل		Address / Adres / العنوان			
Address / Adres / عنوان المزود					
QUOTATION INFORMATION / TEKLİF BİLGİLERİ / معلومات العرض					
Satınalım Tarafından Doldurulacak / Procurment to Fill / يتم تعبئتها من المشتريات			Supplier to Fill / Tedarikçi Tarafından Doldurulacak / يتم تعبئتها من قبل المورد		
تاريخ استحقاق المواد Required Delivery date Malzeme Teslim Tarihi		تاريخ توفر المواد Availability date Malzeme Tedarik Tarihi			
Ödeme Şartları/ Payment Terms شروط الدفع			Currency Used / عملة التسعير / Kullanılan Para Birimi		دولار امريكي \$\$\$
no رقم	اسم المواد ووصفها ITEMS DESCRIPTION/SPECIFICATION Malzemenin Adı ve Özelliği	الوحدة Unit Birim	الكمية Quantity Adet	سعر الوحدة Unit Price	السعر الإجمالي Total Price Toplam Fiyat
1	Pool tester kits and Consumables for Conducting water tests, DPD NO1 Tablets(500), Phenol Red tablets (500).Providing FRC pool tester	pcs	210.000		
2	Providing HTH Calcium Hypochloride 65% for disinfection process	Kg	3,500.000		
3	Chlorine Tank (Plastic Barrel with a Capacity of 200 Liters)	pcs	28.000		
4	all the Necessary Connections for Installing the Chlorine Pump.	Set	7.000		

5	<p>Supply and installation of solar panels with a minimum capacity of 470 watts, with a tolerance of (+-5%). The panels must originate from European, Turkish, or Chinese sources of the first type. The panel should have undergone efficiency testing using an IV-e Analyzer with no fewer than 9 bars.</p> <p>The operating temperature range for the panels is -20 to 85 degrees Celsius. The panel efficiency should not be less than 20%. The panel frame is made of aluminum covered with an oxide layer. The panels undergo pressure and (I-V) curve testing both before and after installation using (IVe TRACER). The estimated lifespan of the panels is 20 years. Each panel should have an information card including details such as the manufacturer's name, panel and cell type, manufacturing date, origin country of the panel and cell, voltage and current ratings, panel capacity, short-circuit current, open-circuit voltage, panel serial number, and international quality certification. All solar panels for the worksite must match the approved sample from the technical inspection process.</p>	<p>تقديم وتركيب الواح طاقة شمسية باستطاعة لا تقل عن 470 واط كحد أدنى بسماحية (+-5%) مع كل ما يلزم يجب ان تكون الألواح ذات منشأ أوروبي أو تركي أو صيني نوع أول وان يكون اللوح قد اجتاز اختبار الكفاءة باستخدام جهاز IV-e Analyzer بعدد باسبارات لا يقل عن 9 باسبار درجة حرارة التشغيل للألواح ضمن المجال -20 إلى 85 + درجة مئوية كفاءة اللوح لا يقل عن 20% إطار الألواح مصنوع من الألمنيوم مغطى بطبقة من الأكسيد الألواح ذات منحنى ضغط واختبار (I-V) قبل التركيب وبعد التركيب باستخدام (IVe TRACER) . عمر الألواح التقديري 20 سنة. يحتوي اللوح على بطاقة تعريفية تتضمن معلومات اللوح مثل اسم مصنع اللوحة والخلية - تاريخ تصنيع اللوح والخلايا - بلد منشأ اللوحة والخلية - الجهد والتيار - سعة اللوحة - تيار القصر - جهد الدارة المفتوحة - رقم اللوحة - شهادة الجودة الدولية. - يجب احضار كافة ألواح الطاقة الشمسية الكافية لموقع العمل ويجب أن تكون كافة ألواح الطاقة الشمسية مطابقة للعينة التي تم اعتمادها خلال عملية الفحص الفني .</p>	pcs	33.000	
6	<p>Providing and installing electric cables to connect solar section 1 * 10 mm² ,energy panels, Withstands 1000 volts</p>	<p>تقديم وتركيب كابلات كهربائية لتوصيل ألواح الطاقة الشمسية مقطع 10×1 ملم². يتحمل 1000 فولت</p>	ML	224.000	
Subtotal/Ara Toplam / المجموع					
Other charges (if applicable)/ Diğer Masraflar (mevcutsa)			تكاليف أخرى (إن وجدت)		
Discount (if applicable)/İndirim (mevcutsa)			حسم على السعر (إن وجد)		
Total Price (Toplam Fiyat)			السعر الإجمالي		
Alıcı adresi/Delivery address/عنوان الاستلام			North of syria/ Kuzey Suriye / الشمال السوري		
Quotation Valid Till / Teklif Geçerlilik Tarihi / العرض صالح لغاية		Supplier's Signature / Tedarikçinin İmzası / توقيع المورد		يلغى عرض السعر الذي لا يحمل ختم وتوقيع المورد	
2023 / /		<p>Job Description / الوظيفة</p> <p>مدیر الشركة</p>		<p>The price offer that does not bear the stamp and signature of the supplier will be</p>	
				<p>/ Supplier's stamp/ ختم المورد / Tedarikçinin Damgası</p> <p>السعر المقدم من المورد يتضمن اي رسوم يتم اقتطاعها من قبل PTT بعد وصول المبلغ الى حساب المورد . The price provided by the supplier includes any fees that are deducted by PTT</p>	